

June,18, 2021

Taiwan – 貨櫃乘載重量(內陸運送重量限制)

Dear Valued Customers,

- 台灣道路限重法規 (道路交通管理處罰條例 93 條 – 貨櫃乘載重量

根據台灣公路法規規定，貨櫃內承載之貨物重量加上貨櫃本身重量，不得超過 29,500 KGS (Cargo+Tare for 20'/40'/HQ) / 28,500 KGS (Cargo+Tare for Reefer)。核查機制為依出貨人所申報的載貨貨櫃總重 (VGM) 為依據，或經櫃場碼頭閘口過磅後確認裝載重量。

台灣出口貨櫃 –

將確實執行裝貨貨櫃總重不得超過 29,500 KGS (Cargo+Tare for 20'/40'/HQ) / 28,500 KGS (Cargo+Tare for Reefer)。總重超過前述者將不予收櫃或安排拖運。

台灣進口貨櫃 –

為及時完成內陸進口貨櫃拖運作業，總重超過 29,500 KGS (Cargo+Tare for 20'/40'/HQ) / 28,500 KGS (Cargo+Tare for Reefer)者，自即日起除將收取超重費用 NTD3,900 per container 外，亦將同時向進口人收取運送切結，對於因超重裝載而導致之道路罰款，或因該超重於運送過程中發生之意外或損害所產生之費用，均由進口人負其相關責任。

為避免貨櫃裝載之重量，因超重衍生後續罰則及處理問題，煩請出口客戶留意貨櫃內裝載之重量。亦懇請進口客戶主動告知出口方，於出口地裝載貨櫃內貨物時，留意貨櫃內裝載之重量

Kind regards,
Hapag-Lloyd (Taiwan) Ltd.

December 1st, 2022

Taiwan Road Limitation

Dear Valued Customers,

According to the requirement of the Directorate General of Highway, Ministry of Transport and Communications, the maximum allowable weight of containers of 29,500 KGS for normal GP container (inclusive of cargo weight & tare weight) / 28,500 KGS for reefer (inclusive of cargo weight & tare weight) will apply to the cargo to be transported by road which must be followed strictly.

The weight inspection would be widely enforced on all laden boxes of import and export, no matter at gate door of depots and terminals or inland transportation duration.

Any Taiwan export laden box exceeds the weight which are mentioned above, it would be declined to move until the total weight is in line with Taiwan Road Limitations.

Any Taiwan import laden box exceeds the weight which are mentioned above, in addition to ask merchants to present LOI for the overweight issue, overweight surcharge TWD3,900 per box (around USD130 per box) will be imposed on merchants as well.

Kind regards,
Hapag-Lloyd (Taiwan) Ltd